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Referat 
Peismøte i medlemskomiteen, 27. februar 2018 hos Elin 

Til stede:  Torstein Sagen 

    Hans Johan Kjølsrød 

    Kaj Haagensen 

    Marit Foss 

Håkon Fæste 

    Hans Petter Harestad 

Ole Herman Nordby 

    Elin Røed 

Forfall:    Arne Johan Bu 

    Einar G Løken 

     

Referent: Elin Røed 

Sak 1: Status medlemsrekruttering 

Nåværende reflektanter, opptak juni 2018: 

 Linda Brakstad Glenne (Marit) 

 Martin Sagen, Hydro (Torstein) 

Hans Otto Skjerven er godkjent, men har ikke møtt ennå. Elin sjekker med Svein‐Otto. 

 

Følgende er spurt nå i 2018: 

 Tom Arne Akerholt. Banksjef. Hof. f 1959 (Per Halvor) 

 Torunn Haug, praktiserende advokat i Holmestrand (Elin) 

Begge har takket nei nå, men kan være aktuelle om ett år eller to. 

 

Vi foreslår at følgende kandidater godkjennes: 

1. Arvid Lian (Per Halvor). Hof. f 1946  

2. Tor Kleven (Svein Otto) 

3. Ulf Malm (Hans Anders) 

4. Elin Blakstad (Elin) 

Vi ber de som er aktuelle faddere om litt flere opplysninger. 

Vi har mange navn vi kan jobbe videre med til høsten. 

 

Sak 2: Møteprogram 2018 

17. april:  Vestfolds matspesialiteter som har blitt stor, Vestfoldsalat. Hans Johan har spurt og 

avtalt med Bernt Saue 

Ellers har vi følgende forslag: 

 Heidi Hammervik – om skolepolitikk og Holmestrand vgs spesielt 

 Ny rådmann 

 Alf Johan Svele – «rikets tilstand» 

 Morten Stordalen, stortingsrepresentant FrP, og Samferdsel og NTP (Hans Johan kan spørre) 

 Jan Stellef Rønningen – krisehåndtering 

 Erling Lae – og norsk friluftsråd (Marit kan spørre) 

 Kristin Saga – NHO (Marit kan spørre) 

 Tom Olaf Førsund, sentralt i Hydro (Ole Herman kan spørre) 
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Sak 3: Æresnysgjerrig 

Vi støtter forslaget om Fred Nordseth i Eidsfoss! 

 

Vi har også et forslag om å gi kirkeverge Yngve Berntsen en oppmerksomhet for hans engasjement 

for kirkebyggene våre langt utover det stillingen krever. Paul Harris kan passe og kombineres med et 

foredrag.  

 

Sak 4: Prosjekter 

Vi er positive til et lokalt prosjekt selv om ikke alle i klubben deltar aktivt i dette.  

Vi foreslår at presidenten setter ned en prosjektkomite av 4‐5 i klubben som har tid og lyst til å jobbe 

med et prosjekt. Dersom det ikke lar seg gjøre å finne disse blant klubbens medlemmer, er det neppe 

aktuelt å igangsette prosjekter. 

Komiteen forbereder og lager en prosjektplan som presenteres for medlemmene. 

Denne komiteen bør først jobbe med konkrete avgrensede prosjekt, før de eventuelt går et større. Av 

de foreslåtte mener vi det er mest aktuelt å starte med: 

‐ bidra til rasteplasser på ny kyststi – i samarbeid med kommunen som skal opparbeide 

plassene 

‐ Flytte minnesmerket fra biblioteket til søndre stasjonsinngang – i samarbeid med 

Forsvarsforeningen 

Hagemannsparken er et stort prosjekt, og vi bør vente med dette til vi ser hvordan et mindre lar seg 

gjennomføre. 

Andre forslag til prosjekt som ble nevnt: 

‐ undersøke hvordan det ligger an med nytt orgel til Kultur‐y‐kriken – er det noen her som 

trenger drahjelp? 

‐ byforskjønnelse, kosting, planter og blomster, flere steder det burde vært ryddet og plantet 

pluss fjerne burot m.m. 

 


